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PROTOKÓŁ NR XII/25 

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO 

w dniu 24 stycznia 2025 r. 

 

Przewodniczący G. Gardocki otworzył XII sesję Rady Powiatu Grajewskiego  

o godz. 16:30 dnia 24. stycznia 2025 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego  

w Grajewie, ul. Strażacka 6B i powitał wszystkich zgromadzonych na sali obrad.  

Przewodniczący oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 

16. radnych, co wobec ustawowego składu rady, wynoszącego 17 osób, stanowi kworum 

pozwalające na obradowanie i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Uwaga: Radny Tomasz Cebeliński złożył mandat w dniu 31.12.2024 r., do momentu 

wydania postanowienia Komisarza Wyborczego w Łomży ws. obsadzenia mandatu radnego 

Rady Powiatu Grajewskiego, rada liczy 16. członków. 

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni: 

1. Ewelina Ajdyn. 

2. Jolanta Barbara Ciechanowicz. 

3. Leszek Czyżewski. 

4. Stanisław Adam Doliwa. 

5. Grzegorz Gardocki. 

6. Sławomir Jan Ginel. 

7. Maria Gwiazdowska. 

8. Józef Jurski. 

9. Marek Kostrzewski. 

10. Artur Kuczyński. 

11. Wojciech Dariusz Maleszewski. 

12. Janusz Marian Marcinkiewicz. 

13. Waldemar Remfeld. 

14. Bolesław Ruszczyk. 

15. Adam Stachelek. 

16. Magdalena Szumska. 

 

oraz zaproszeni goście: 

1. Monika Pyśk   Starostwo Powiatowe w Grajewie 

2. Sylwia Czaplicka  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

3. Jolanta Jaśkowiak  Starostwo Powiatowe w Grajewie 
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4. Piotr Milewski  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

5. Elżbieta Szarnecka  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

6. Marek R. Milcarz  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

7. Joanna Andruk  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

8. Andrzej Chmielecki  Radca prawny 

9. Tomasz Olszewski  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

10. Małgorzata Zdanewicz Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

11. Katarzyna Świderska Zakład Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Grajewie 

12. Milena Danowska  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

13. Karol Spaliński  Dom Pomocy Społecznej w Grajewie 

14. Jarosław Kozikowski Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Grajewie 

15. Urszula Puchalska Zespół Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Grajewie 

16. Bożenna Zakrzewska Powiatowy Urząd Pracy w Grajewie 

17. Arkadiusz Lichota Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie 

 

Następnie przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji porządku obrad, 

odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z X i XI sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

4. Informacja Przewodniczącego Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu i pracy 

Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji. 

5. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Grajewskiego w 2024 r. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 r.;  

b) w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Grajewskiego na 2025 r.;  

c) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2025;  

d) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 

2025-2028;  

e) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych szkół i poradni psychologiczno-pedagogicznych, 

działających na terenie powiatu grajewskiego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  

7. Wolne wnioski, zapytania i sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji.    
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Starosta W. Remfeld zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad w punkcie 6. 

Podjęcie uchwał podpunktu d) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Grajewskiego na lata 2025-2028, a także rozszerzenie porządku obrad w punkcie 6. 

Podjęcie uchwał, o podpunkt f) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w obrębie Słucz, jednostka ewidencyjna Radziłów, na rzecz Powiatu 

Grajewskiego oraz podpunkt g) w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie 

oddziału o profilu mundurowym w Zespole Szkół im. Bolesława Podedwornego  

w Niećkowie.  

W punkcie 7. porządku obrad starosta zaproponował przyjęcie stanowiska Rady 

Powiatu Grajewskiego z dnia 24 stycznia 2025 r. w sprawie budowy drogi ekspresowej S16 

na odcinku Ełk – Knyszyn. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosków 

starosty W. Remfelda, w jego wyniku Rada Powiatu Grajewskiego jednogłośnie, 16 głosami 

„za”, a więc z zachowniem bezwzględnej większości ustawowego składu rady, która wynosi 

9 głosów, przyjęła ww. wnioski starosty. 

 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁÓW Z  X i XI  SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO. 

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołów z X i XI sesji Rady 

Powiatu Grajewskiego. Uwag do protokołów nie zgłoszono.  

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołów  

z X i XI sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek 

Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena 

Szumska 

W wyniku głosowania protokoły: z X sesji Rady Powiatu Grajewskiego z dnia 16 

grudnia 2024 r. oraz XI sesji Rady Powiatu Grajewskiego z dnia 30 grudnia 2024 r. zostały 

przyjęte. 
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INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO ZARZĄDU Z WYKONANIA UCHWAŁ RADY 
POWIATU I PRACY ZARZĄDU POWIATU W OKRESIE OD OSTATNIEJ SESJI. 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrał starosta W. Remfeld  

i przedstawił sprawozdanie dot. wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu 

Powiatu w okresie od 30.12.2024 r. do 24.01.2025 r.  

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S. A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa zwrócił się z prośbą do starosty W. Remfelda o przedstawienie 

szerszej informacji na temat podpisania aktu notarialnego dot. Szpitala Ogólnego im. dr 

Witolda Ginela w Grajewie. 

Starosta W. Remfeld udzielił szczegółowych informacji na ten temat.  

Więcej pytań do starosty W. Remfelda nie było i przewodniczący G. Gardocki 

przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA  
I PORZĄDKU POWIATU GRAJEWSKIEGO W 2024 R. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu i przedstawienie 

sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Grajewskiego  

w 2024 r. naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obywatelskich pana 

P. Milewskiego. 

Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pytań do pana P. Milewskiego nie było i przewodniczący G. Gardocki przystąpił do 

realizacji następnego punktu porządku obrad. 

 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 r. 

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Polityki Społecznej i Gospodarczej J. Jurskiego o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący J. Jurski poinformował, że wszystkie projekty uchwał skierowane 

na dzisiejszą sesję Rady Powiatu zostały pozytywnie zaopiniowane przez komisję. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2025 r.?  



 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek 

Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena 

Szumska 

Uchwała Nr XII/78/25 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2025 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

planu pracy Rady Powiatu Grajewskiego na 2025 r.  

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu 

Grajewskiego na 2025 r. ?  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek 

Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena 

Szumska 

Uchwała Nr XII/79/24 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu 

Grajewskiego na 2025 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2025.  
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Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania 

odnośnie przedmiotowego projektu uchwały. 

Starosta W. Remfeld poprosił o zabranie głosu główną księgową w Szpitalu 

Ogólnym w Grajewie panią M. Zdanewicz i udzielenie wyjaśnień odnośnie zakupu na 

potrzebny placówki dwóch aparatów Ilizarowa. 

Pani M. Zdanewicz udzieliła szczegółowych wyjaśnień w tej sprawie. 

Ponieważ radni nie zgłosili więcej pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Grajewskiego na rok 2025?  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek 

Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena 

Szumska 

Uchwała Nr XII/80/24 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 

2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół  

i poradni psychologiczno-pedagogicznych, działających na terenie powiatu grajewskiego 

oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i poradni psychologiczno-

pedagogicznych, działających na terenie powiatu grajewskiego oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania?  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek 

Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena 

Szumska 

Uchwała Nr XII/81/25 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych szkół i poradni psychologiczno-pedagogicznych, działających na 

terenie powiatu grajewskiego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Słucz, jednostka ewidencyjna 

Radziłów, na rzecz Powiatu Grajewskiego.  

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości położonej w obrębie Słucz, jednostka ewidencyjna Radziłów, na rzecz 

Powiatu Grajewskiego?  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek 

Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena 

Szumska 

Uchwała Nr XII/82/25 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w obrębie Słucz, jednostka ewidencyjna Radziłów, na rzecz Powiatu 

Grajewskiego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 



 8 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie złożenia 

wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu mundurowym w Zespole Szkół im. 

Bolesława Podedwornego w Niećkowie. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na 

utworzenie oddziału o profilu mundurowym w Zespole Szkół im. Bolesława Podedwornego 

w Niećkowie?  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek 

Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena 

Szumska 

Uchwała Nr XII/83/25 w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie 

oddziału o profilu mundurowym w Zespole Szkół im. Bolesława Podedwornego  

w Niećkowie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

STANOWISKO RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO Z DNIA 24 STYCZNIA 2025 R.  
W SPRAWIE BUDOWY DROGI EKSPRESOWEJ S16 NA ODCINKU EŁK – KNYSZYN. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że stanowisko zostało 

przeanalizowane szczegółowe na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają 

pytania odnośnie przedmiotowego stanowiska rady. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa poinformował zebranych, iż aktualnie trwają prace nad zmianą 

kategorii tej drogi – z drogi szybkiego ruchu na drogę tzw. przyśpieszonego ruchu w formule 

2+1. 

Ponieważ nie padło więcej głosów w dyskusji przewodniczący G. Gardocki 

zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem stanowiska Rady Powiatu Grajewskiego  

z dnia 24 stycznia 2025 r. w sprawie budowy drogi ekspresowej S16 na odcinku Ełk - 

Knyszyn?  
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek 

Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena 

Szumska 

W wyniku głosowania stanowisko Rady Powiatu Grajewskiego z dnia 24 stycznia 

2025 r. w sprawie budowy drogi ekspresowej S16 na odcinku Ełk – Knyszyn zostało przyjęte 

jednogłośnie. 

 

WOLNE WNIOSKI, ZAPYTANIA I SPRAWY RÓŻNE. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld przedstawił zebranym informację dot. szczegółów spotkania, 

które odbyło w Agencji Mienia Wojskowego. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa poinformował, iż w 2024 r. Polska pozyskała możliwość 

uzyskania 268 mld w ramach Krajowego Planu Odbudowy. Beneficjentami programu są 

m.in. samorządy terytorialne, czyli w tym przypadku – powiat lub jego jednostki 

organizacyjne. Radny zwrócił się z pytaniem do starosty – z jakich programów KPO korzysta 

powiat i jego jednostki organizacyjne? 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld zobowiązał się, że odpowiedzi na powyższe pytanie udzieli na 

piśmie i przedstawi na najbliższym posiedzeniu komisji. 

Starosta nadmienił, iż nie udało się skorzystać z dofinansowania na 

termomodernizację Zespołu Szkół Nr 2 w Grajewie ze środków Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska. Ministerstwo skróciło termin naboru wniosków, który miał 

obowiązywać do końca grudnia, a trwał zaledwie dwa tygodnie. Ponadto, wspólnie  

z urzędem Miasta Grajewo, powiat stara się o pozyskanie środków z Funduszy 

Szwajcarskich na wyposażenie Szpitala Ogólnego w Grajewie.  

Starosta dodał, że aktualnie przewidywana jest realizacja 26. inwestycji (tyle zwiera 

załącznik inwestycyjny do budżetu powiatu), to bardzo duża liczba i należy liczyć się  

z ograniczeniami budżetowymi. 
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Przewodniczący G. Gardocki poprosił starostę o rozwinięcie wątku inwestycji 

sportowych. 

Starosta W. Remfeld poinformował, że mowa przede wszystkim o gruntownej 

modernizacji Orlika funkcjonującego przy Zespole Szkół Nr 2 w Grajewie (istnieje możliwość 

skorzystania z dofinansowania).  

Ponadto miasto Grajewo zgłosiło do powiatu wniosek o dofinansowanie (na kwotę 

250 tys. zł) remontu Orlika przy ul. 11-Listopada – z Orlika korzystają uczniowie Zespołu 

Szkół Nr 1 w Grajewie, dla którego powiat jest organem prowadzącym. 

Wpłynął także wniosek sygnowany przez burmistrza Szczuczyna oraz radnego 

powiatu J.M. Marcinkiewicza dot. opracowania dokumentacji na budowę 

pełnowymiarowego boiska przy Zespole Szkół im. Marszałka J. Piłsudskiego  

w Szczuczynie. 

Przewodniczący G. Gardocki, w imieniu wójta gminy Grajewo, zwrócił się  

z pytaniem do starosty, jak wygląda sprawa opracowania dokumentacji na drogę do 

Chojnówka? 

Starosta W. Remfeld wyjaśnił, że aktualnie nie są wykonywane żadne prace 

projektowe. Z rozmów z wójtem wynika, że dla niego priorytet stanowi projekt skrzyżowania 

na drodze Wojewodzin – Wierzbowo i na tej inwestycji skupiły się prace projektowe. 

Przewodniczący G. Gardocki sprecyzował, że chodzi mu o wniosek wójta gminy 

Grajewo opiewający na dofinansowanie opracowania dokumentacji na przedmiotową drogę 

w kwocie 25 tys. zł – podobno wniosek został odrzucony. 

Starosta W. Remfeld zobowiązał się do przekazania w najbliższym czasie panu 

przewodniczącemu informacji na powyższy temat. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa stwierdził, że będzie wdzięczny za kompleksową informację 

przedstawioną na piśmie i wówczas będzie mógł się odnieść do skali inwestycji 

prowadzonych w powiecie. 

Następnie zwrócił się do starosty z prośbą o przedstawienie informacji na temat 

wysokości najniższego i najwyższego średniego miesięcznego wynagrodzenia brutto 

dyrektorów w jednostkach organizacyjnych powiatu.  

Starosta W. Remfeld zwrócił uwagę, że takie informacje zawarte są  

w oświadczeniach majątkowych, które zostały opublikowane w Biuletynie Informacji 

Publicznej Starostwa Powiatowego w Grajewie, niemniej jednak na prośbę pana radnego 

żądane zestawienie będzie wykonane. 
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Radny S.A. Doliwa stwierdził, że orientuje się na jakich zasadach funkcjonuje BIP, 

zamieszczane są tam sprawozdania roczne.  

Sprecyzował, że  chodzi mu o  przedstawienie danych dot. wysokości najniższego  

i najwyższego wynagrodzenia dyrektorów, nie średniorocznego, lecz za okres np. listopad, 

grudzień, styczeń oraz podanie tych informacji do publicznej wiadomości. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu panu A. Chmieleckiemu. 

Pan A. Chmielecki zgodził się z radnym S.A. Doliwą w sprawie obowiązku składania 

oświadczeń majątkowych i ich upubliczniania – faktycznie wpisywana jest kwota 

wynagrodzenia uzyskanego przez cały rok. W przypadku, gdy wynagrodzenie dla 

kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych powiatu ustala Zarząd Powiatu też jest 

to publikowane (miesięczne, jednostkowe wynagrodzenie np. w przypadku dyrektora 

Szpitala Ogólnego w Grajewie, czy dyrektora szkoły) w Biuletynie Informacji Publicznej. Nie 

są to kwestie objęte tajemnicą, regulują je uchwały Zarządu Powiatu ogólnodostępne  

w BIP Starostwa Powiatowego w Grajewie, wystarczy je odszukać i przeczytać. 

Radny S. A. Doliwa przypomniał, że pan Chmielecki miał podpisaną umowę na 

świadczenie usług do końca 2024 r. Z obecności pana mecenasa na dzisiejszej sesji 

wywnioskował, że umowa została przedłużona na 2025 r.  

Zwrócił się z prośbą do starosty o przygotowanie informacji dot. formy umowy 

zawartej z panem A. Chmieleckim oraz okresu jej obowiązywania. 

Starosta W. Remfeld zobowiązał się do przedstawienia informacji na powyższy 

temat. 

Radny S. A. Doliwa dodał, że do kompletu informacji prosi o dodanie wysokości 

wynagrodzenia miesięcznego brutto pana A. Chmieleckiego. 

W związku z tym, że porządek sesji został wyczerpany przewodniczący  

G. Gardocki zamknął obrady XII sesji Rady Powiatu Grajewskiego VII kadencji. 

 

                 

Protokołowała  Przewodniczący Rady Powiatu Grajewskiego 
 

 .................................   ...........................................................................  
 

Joanna B. Ramotowska Grzegorz Gardocki 
       

 

 

 

Czas trwania posiedzenia: godz. 1630-1733. 


